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Hei, 
 
Viser til deres bekymringsmelding vedrørende forsøpling.  
 
Det er flere aktører som arbeider i området for øyeblikket. Prosjektene er som følger: 

         Oppføring av enebolig på gbnr. 195/252 Sak 18/1109 I denne saka er Fløsvika Utvikling 
tiltakshaver i søknad. Eiendommen og prosjektet er imidlertid overtatt av Ragnhild og Asle 
Romarheim og det er dei som leder byggeprosessen. Byggeavfallet fra dette prosjektet er 
ivaretatt av ansvarlige firma i byggesaken. Bilde 3 og 4 er relevant for denne saken. Bilde 3 er 
ubrukte avstandsholdere for armering som ikke er benyttet. Bilde 4 er avfall fra byggefirma 
som er sortert plast i plastsekker og treverk for seg. Det er lagt i haug for å legges i 
kontainere ved en senere anledning. På befaring i dag var det ikke noe avfall som lå og slang 
rundt dette prosjektet. Avfall er håndtert iht. gjeldende regelverk.  

         Oppføring av enebolig på gbnr. 195/47 , Enebolig under oppføring av Miranda og Trygve 
Andås. 

         Oppføring av enebolig på gbnr. 195/67, Enebolig under oppføring av Torbjørg og Alexander 
Gjerstad. 

         Opparbeiding av VVA-anlegg i fløsvika sak nr. 18/2886, Blir utført av Romarheim AS. Bilde 
1,2 og 5 er aktuelt for dette arbeidet. Alle bildene viser tom emballasje fra sprengstoff. Dette 
er blitt samlet i en gravemaskinskuff som midlertidig lagring av dette. Dette avfallet pleier å 
bli samlet i egen beholder når arbeidene er avsluttet da det er mange uheldige episoder fra 
sorteringsanlegg forbundet med sprengningsarbeid. For øvrig er det minimale mengder med 
avfall som er blitt produsert på anlegget ut over dette frem til nå, og ingen ting som er blitt 
transportert ut, eller deponert på annen måte. Romarheim AS bekrefter at de følger egen 
rutine for avfallshåndtering. (rutine vedlagt). 
 

Oppsummer så er alle arbeider der Fløssvika Utvikling AS er involvert i tråd med gjeldende krav i 
tillatelser og krav i lov og forskrift. Vi vil fortsatt ha fokus på at dette blir fulgt opp.  
 
 
 
Med vennlig hilsen, 
 
Fløssvika Utvikling AS 
 


